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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Mladen Bastijanić (Demokrati) je na 28. redovnoj 
sjednici Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 2. listopada 2024. godine postavio vijećničko 
pitanje: 
 
„Pitam gradonačelnika Labina što je sa realizacijom postavljanja tzv. meke podloge na dječjem 
igralištu kod škole na Vinežu. Mogu samo reći da svako i malo ulaganje u tu školu višestruko 
će nam se vratiti. Zahvaljujući trudu, zalaganju učiteljica, učitelja, radnika i svih ostalih koji 
brinu o toj školi, mogu reći da je ta škola ogledni primjer kako bi organizacijski, pedagoški u 
svakom pogledu učiteljski trebale djelovati i raditi sve osnovne škole. To je već i tradicijska 
škola koja je jedna velika obitelj. To sam intimno morao reći jer živim na tom području i tradicija 
je da je to jedna velika obitelj i da škola djeluje najbolje što može. Konkretno, što Grad može 
učiniti za tu školu? Broj jedan, nadstrešnicu pri ulazu u školu jer škola plavi kod velikih kiša 
skroz u hodnik. Urediti okoliš koji sada nije siguran za djecu. Znači, opasan je. Postavljanje 
tzv. meke podloge na igralište i planirati za sljedeću godinu, ja bi se usudio reći, jednu malu 
dvoranu koja bi služila kao sportska dvorana i za ostale djelatnosti, jer to je ta škola zaslužila."   
 

Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 

„Lijepo mi je čuti ovako pozitivne riječi za osnovnu školu na Vinežu. Nedavno smo posjetili 

naše dvije osnovne škole pa sam razgovarao i sa ravnateljem osnovne škole Ivo Lola Ribar 

čija je to područna škola. Pa smo spomenuli i tu školu i nužnost ulaganja, a spomenuo bi i 

nedavni sastanak sa Mjesnim odborom Vinež gdje smo isto o tome razgovarali sa 

predsjednikom Mjesnog odbora i članovima Vijeća Mjesnog odbora Vinež. Škola je zgrada 

koja ima određeni niz godina, škola koja je prošla generacije i generacije đaka i škola koja pita 

ulaganja. Jedna od ulaganja je nadstrešnica što ste prije spomenuli na ulazu. Došli smo do 

ideje da pokušamo malo agitirati prema gospodarstvu i napišemo jedan zajednički zahtjev 

prema nekim gospodarstvenicima s time da bi prije napravili, u dogovoru s našim pročelnikom 

odjela za komunalne djelatnosti neku skicu i pomalo neki troškovnik i probali bi to agitirati da 

se malo i pripomogne i da se ta nadstrešnica u idućoj kalendarskoj godini odradi. Što se tiče 

podloge, stavili smo podlogu i u glavnu školu, centralnu školu Ivo Lola Ribar, prije šest, sedam 

godina. Pa smo stavili na Matija Vlačić, pa dole u Jadranskoj ulici pa na Katurama, u Istarskoj. 

Svake godine nešto napravimo i mislim da se vidi ta tendencija da pomalo sva ta nekadašnja 

betonska igrališta pretvorimo u mjesta ugodna za boravak i za odvijanje i sportskih i inih 

aktivnosti na njima. Tako da pomalo dolazi i ta škola na red. Tu je doduše nešto manja 

kvadratura, ali treba sanirati obzirom da podloga nije baš ravna. Uglavnom i tu ćemo napraviti 



jedan troškovnik i onda ćemo u dogovoru sa Mjesnim odborom vidjeti što bi bili prioriteti, u 

dogovoru sa ravnateljem i osnovnom školom.“ 
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